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Abstract (en)
The device has lamellas (1) pivotable around a longitudinal axis and is movable along lateral guides (4). The lamellas comprise a guide slot (5) at
the end for receiving the guides. The lamellas are made of a wood material, and flanks (6) of the guide slot are inclined opposite to a lamella normal
(n). The flanks enclose an angle of 30 and 70 degrees opposite to the lamella normal. The lamellas comprise another guide slot that is aligned with
the former guide slot for receiving an intermediate guide.

Abstract (de)
Es wird eine Beschattungsvorrichtung mit um ihre Längsachse verschwenkbaren Lamellen (1) beschrieben, die entlang seitlicher Führungen (4)
der Höhe nach verlagerbar sind und an ihren Enden stirnseitige Führungsschlitze (5) zur Aufnahme der Führungen (4) aufweisen. Um vorteilhafte
Führungsbedingungen zu schaffen, wird vorgeschlagen, dass die Lamellen (1) aus einem Holzwerkstoff gefertigt sind und dass die Flanken (6) der
Führungsschlitze (5) gegenüber einer Lamellennormalen (n) gleichsinnig geneigt verlaufen.
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